
Rada Gminy Siedlec 

Radni - Sesja 

Protokół nr XIII/2025 

XIII Sesja w dniu 21 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Śliwiński 

2. Zygmunt Adamski 

3. Andrzej Kaźmierczak 

4. Adam Kupś 

5. Marcin Michalski 

6. Damian Nowak 

7. Renata Piątyszek 

8. Wojciech Piątyszek 

9. Katarzyna Pluskota 

10. Sławomir Rogozinski 

11. Daniel Sobel 

12. Teresa Sobkowiak 

13. Krzysztof Stachowiak 

14. Przemysław Strażyński 

15. Patrycja Zys 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy Siedlec 

2. Damian Wita   - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

4. Joanna Domin   - Sekretarz Gminy 

5. Agnieszka Kasperczak  - Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji 

      i Gospodarki Komunalnej 

6. Natalia Grocholska   - Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, 

      Planowania Przestrzennego, Działalności 

      Gospodarczej i Ochrony Środowiska 

7. Hieronim Birk   - Członek Zarządu Powiatu 

      Prezes ZEUK Sp. z o.o. 

9. Daria Sarnowska   - mecenas 

10. Mieszkaniec gminy 

11. Sołtysi 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Siedlec Andrzej 

Kaźmierczak serdecznie witając wszystkich obecnych. Przewodniczący w imieniu Rady 

pogratulował Pani Joannie Domin wyboru na stanowisko Sekretarza Gminy. Następnie 

oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum do podejmowania 



prawomocnych decyzji.   

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

  Porządek obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. Kaźmierczak, 

który został przyjęty poprzez aklamację. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Siedlec. 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy Siedlec A. 

Kaźmierczak  informując,  że  do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi, ani uzupełnienia. 

 Protokół odzwierciedla przebieg sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 

  W wyniku głosowania protokół z XII sesji Rady Gminy Siedlec został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

  W punkcie tym głosu nie zabrano. 

 

 

5. Informacja z prac międzysesyjnych: 

 

  W punkcie tym głos zabrali kolejno Wójt Artur Walczak-Mortezaei, który następnie 

oddał głos Kierownikowi Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

Agnieszce Kasperczak, oraz Zastępcy Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania 

Przestrzennego, Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska Natalii Grocholskiej. 

 

a) Informacja Wójta Gminy Siedlec, 

  Wójt Artur Walczak- Mortezaei przedstawił sprawozdanie z prac międzysesyjnych. 

Sprawozdanie zawiera informację na temat odbytych spotkań, podpisanych umów, odbytych 

imprez sportowych i kulturalnych. Sprawozdanie z działań międzysesyjnych z referatu 

infrastruktury przedstawiła Pani Agnieszka Kasperczak – Kierownik Referatu. Zaraz po niej 

głos zabrała Pani Natalia Grocholska Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa, Planowania 



Przestrzennego, Działalności Gospodarczej i Ochrony Środowiska która poinformowała o 

ilości wydanych wniosków i decyzji z dot. warunków zabudowy terenu.  

 Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Agnieszka Kasperczak 

- Natalia Grocholska 

 

 

 

b) Informacja Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

 

  W punkcie tym przebieg spotkań w okresie międzysesyjnym przedstawili kolejno: 

- Krzysztof Stachowiak   - Przewodniczący Gospodarki Komunalnej, 

        Rolnictwa i Porządku Publicznego 

- Wojciech Piątyszek    - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Damian Nowak    - Zastępca Przewodniczącego Komisji  

       Oświaty Kultury, Sportu, Zdrowia 

        i Pomocy Społecznej 

- Zygmunt Adamski    - Przewodniczący Komisji Skarg,  

       Wniosków i Petycji, 

- Renata Piątyszek    - Przewodnicząca Komisji Budżetu  

        i Finansów 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Stachowiak 

- Wojciech Piątyszek 

- Damian Nowak 

- Zygmunt Adamski 

- Renata Piątyszek 

 

 

 

c) Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

 

  Ustne sprawozdanie z prac międzysesyjnych złożył Przewodniczący Rady Andrzej 

Kaźmierczak. 

 

 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

  Wysoka Rada pochyliła się nad n/w uchwałami: 

 



 

a) zmian uchwały budżetowej na 2025 rok, 

 

   

  Tematyczne zagadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy Natalia Babińska. Zmiany  

w projekcie uchwały wyglądają następująco: 

Dochody:  

1. W dziale 855 – „Rodzina” zwiększono plan dochodów o kwotę 14.280,00 zł. Otrzymano 

środki w ramach Funduszu Pomocy na świadczenia rodzinne.  

Wydatki:  

1. W dziale 750 - „ Administracja publiczna" dokonano zmian między paragrafami.  

2. W dziale 801 - "Oświata i wychowanie„ dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

30.500,00 zł. Wprowadzono do realizacji zadanie inwestycyjne: "Poprawa efektywności 

energetycznej budynków oświatowych SP w Tuchorzy - etap II" o wartości 16.900,00 zł . 

Dokonano zapisu w WPF.  

Wprowadzono zadanie "Wykorzystanie wód opadowych z dachów budynków użyteczności 

publicznej w SP Tuchorza" o wartości 8.000,00 zł oraz zadanie „Wykorzystanie wód 

opadowych z dachów budynków użyteczności publicznej w Siedlcu ul. Zbąszyńska 8  

o wartości 5.600,00 zł.  

Powyższe pozwoli na opracowanie dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosku o wsparcie 

finansowe w ramach Programu "Deszczówka".  

Dokonano przeniesienia wkładu własnego inwestycji realizowanych na zabytkach na paragraf 

658. Przeniesienie dotyczy zadań: "Prace konserwatorskie restauratorskie i roboty budowlane 

w Szkole Podstawowej w Belęcinie", "Wykonanie prac budowlanych oraz nowej elewacji  

w zespole pałacowym w Belęcinie - wkład własny", "Wykonanie prac restauratorskich, 

konserwatorskich i robót budowlanych w Szkole Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Siedlcu - wkład własny”.  

3. W dziale 851 - „Ochrona zdrowia" dokonano zmian między paragrafami.  

4. W dziale 855 - "Rodzina" zwiększono plan wydatków o kwotę 14.280,00 zł. Otrzymano 

środki w ramach Funduszu Pomocy na wypłatę świadczeń rodzinnych.  

5. W dziale 926 - „Kultura fizyczna" zwiększono wartość zadania "Budowa szatni 

kontenerowej w Tuchorzy" o 23.000,00 zł, co pozwoli na złożenie wniosku o wsparcie 

finansowe w ramach ósmej edycji Programu "Szatnia na medal". Dokonano zapisu w WPF.  

Dokonano zmiany paragrafu zadania "FS Kopanica Rezerwa celowa" na paragraf rezerwy 

celowej zgodnie z częścią normatywną uchwały.  

Zmiany w planie przychodów budżetu 

Zwiększa się plan przychodów budżetu na pokrycie deficytu budżetu z tytułu nadwyżki 

budżetowej lat ubiegłych o kwotę 53.500,00 zł (§957). 



 

  Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian uchwały budżetowej na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 

 W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIII/61/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2025 rok została przyjęta jednogłośnie 

przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak 

głosu – 0, nieobecni – 1. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028, 

 

  Tu również projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnik Natalię Babińską.  

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 21 stycznia 2025 r., dokonano 

następujących zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  

1. Dochody ogółem zwiększono o 14 280,00 zł, z czego dochody bieżące zwiększono  

o 14 280,00 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie. 

  

2. Wydatki ogółem zwiększono o 67 780,00 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o  14 

280,00 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 53 500,00 zł.  

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -7 257 235,30 zł.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlec:  



1. Przychody ogółem w roku budżetowym zwiększono o 53 500,00 zł i po zmianach 

wynoszą 8 757 235,30 zł. 

 

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie.  

Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia: 

 

1. Poprawa efektywności energetycznej budynków oświatowych SP w Tuchorzy - etap II 

 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

 

1. Budowa szatni kontenerowej w Tuchorzy. 

 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające 

względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z 

obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień. 

 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

 

  Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Babińska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIII/62/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2028 została 

przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 1. 

 

 

c) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Siedlec na 2025 rok, 

 

  Punkt ten został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Andrzeja 

Kaźmierczaka, który poinformował, iż rada pracuje według wcześniej opracowanych i 



przyjętych na komisjach planów pracy. Ponadto w przypadku, gdy pojawiają się problemy 

komisja stara się rozwiązywać je na bieżąco. Przewodniczący zaznaczył, iż plany mogą 

zostawać poddane weryfikacjom i zmianom. 

  Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Siedlec na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Siedlec na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIII/63/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Siedlec na 2025 rok 

została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 1. 

 

 

d) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Siedlec na 2025 rok, 

 

  Tu głos zabrał ponownie Przewodniczący Rady Gminy, informując, iż uzasadnienie 

podjęcia uchwały zostało przedstawione w poprzednim punkcie.  

Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Siedlec na 2025 rok. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Siedlec na 2025 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 



  W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIII/64/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Siedlec na 2025 rok została przyjęta 

jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 1. 

 

e) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siedlec. 

 

  Tematyczne zagadnienie przedstawił Zastępca Wójta Damian Wita. 

 

Zasady oraz tryb przygotowywania, prowadzenia i oceny rewitalizacji określone 

zostały w Ustawie o rewitalizacji z dnia 9 października 2015 r. Zgodnie z art. 3 ust. 1 ustawy 

przygotowanie, koordynowanie i tworzenie warunków do prowadzenia rewitalizacji, a także 

jej realizacja w zakresie właściwości stanowią zadania własne gminy.  

 

Rewitalizacja stanowi kompleksowy oraz skoordynowany proces zintegrowanych 

działań na rzecz lokalnej społeczności, przestrzeni i gospodarki. Proces ten, skoncentrowany 

terytorialnie, ma na celu wyprowadzenie ze stanu kryzysowego obszarów zdegradowanych 

oraz poprawę jakości życia mieszkańców. Jednym z kluczowych założeń rewitalizacji jest 

partycypacja społeczna zapewniająca aktywny udział interesariuszy rewitalizacji w procesie 

przygotowania, prowadzenia oraz oceny rewitalizacji. Podstawą działań interesariuszy jest 

gminny program rewitalizacji, który sporządzany jest dla obszarów zdegradowanych 

obejmujących obszary przewidziane do rewitalizacji.  

 

Zgodnie z art. 8 ust. 1 Ustawy o rewitalizacji, rada gminy wyznacza w drodze uchwały 

obszar zdegradowany i obszar rewitalizacji, którego granice wyznacza się na załączonej 

mapie wykonanej w skali co najmniej 1:5000.  

 

Dlatego też, działając na podstawie art. 8 ust. 1 Ustawy o rewitalizacji, Rada Gminy 

Siedlec, w efekcie przeprowadzonych analiz, diagnoz oraz konsultacji społecznych, wyznacza 

obszar zdegradowany oraz obszar rewitalizacji.  

 

Wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji umożliwi opracowanie 

kompleksowego i zgodnego z ustawodawstwem, Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Siedlec, którego treść, w tym przede wszystkim cele, kierunki i przedsięwzięcia 

rewitalizacyjne, a także system monitorowania i oceny programu, zapewni jego skuteczność i 

efektywność. Realizacja podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych, 

przyczyni się do rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w sferze społecznej, a 

także związanych z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, środowiskowej, 

przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni na 

podniesienie jakości życia mieszkańców.  

 

Niniejsza Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Siedlec była poddana konsultacjom społecznym w dniach od 

28 listopada 2024 roku do 5 stycznia 2025 roku, które obejmowały formy: zbierania uwag w 

postaci papierowej i elektronicznej za pomocą formularza, ankiety on-line oraz spotkania 

konsultacyjnego. 

 

  Powyższy temat omawiany był na komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Porządku Publicznego oraz na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.  

 



  Wobec braku pytań Wysoka rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 

Siedlec. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Damian Wita 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Siedlec..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Śliwiński, Zygmunt Adamski, Andrzej Kaźmierczak, Adam Kupś, Marcin Michalski, 

Damian Nowak, Renata Piątyszek, Wojciech Piątyszek, Katarzyna Pluskota, Sławomir 

Rogozinski, Teresa Sobkowiak, Krzysztof Stachowiak, Przemysław Strażyński, Patrycja Zys 

NIEOBECNI (1) 

Daniel Sobel 

 

  W wyniku przeprowadzonego głosowania  Uchwała nr XIII/65/2025 Rady Gminy 

Siedlec w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy Siedlec została przyjęta jednogłośnie przez radnych i stanowi załącznik do protokołu. 

Za – 14, przeciw – 0, wstrzymuje się – 0, brak głosu – 0, nieobecni – 1. 

 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

  W punkcie tym głos zabrali kolejno: 

- Wójt Gminy Siedlec Artur Walczak-Mortezaei, który przedstawił nową Panią mecenas 

Darię Sarnowską z kancelarii Bujko&Sztejna Kancelaria radców Prawnych Spółka Partnerska  

z siedzibą w Zielonej Górze. Wójt poinformował o terminie zawartej umowy oraz warunkach, 

jakie zostały w niej zawarte dot. obsługi prawnej Urzędu Gminy, Gminnego Ośrodka Kultury 

oraz Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Placówek.  

Następnie Wójt poinformował o powołaniu na Stanowisko Sekretarza Gminy Pani Joanny 

Domin. 

Pani Sekretarz w kilku słowach przybliżyła swoją ścieżkę edukacyjną i zawodową  

w Urzędzie Gminy, oraz poinformowała, iż będzie się starała z całych sił dopełniać 

obowiązków na stanowisku.   

W tym miejscu Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak pogratulował raz jeszcze objęcia 

stanowiska Sekretarza.  

- Zastępca Przewodniczącego Szymon Śliwiński zwrócił się do Pana Hieronima Birka jako 

Przedstawiciela Powiatu oraz Prezesa Spółki ZEUK w temacie gospodarki odpadami. Pan 

Śliwiński poinformował, iż zaobserwował on problem w swojej miejscowości Belęcin, który 



polega na wrzucaniu do odpadów zmieszanych m. in. starej odzieży. PSZOK również nie 

chce przyjmować takich odpadów. W związku z tym coraz więcej nieodpowiednich 

materiałów pojawia się przy pojemnikach PCK.  

Przewodniczący rady Andrzej Kaźmierczak uzupełnił wypowiedź Pana Szymona o 

propozycję zakupu przenośnej kamery. Spowodowane jest to faktem, iż od pewnego czasu 

Przewodniczący zaobserwował podrzucanie śmieci przez osoby spoza miejscowości.  

Do powyższego odniósł się Pan Birk mówiąc, iż pod koniec roku weszło nowe 

Rozporządzenie dot. śmieci. W dokumencie znajdują się dwie ważne rzeczy, które będą miały 

wpływ na to, jak będzie funkcjonował PSZOK oraz jak będzie wyglądała sprawa załatwiania 

problemów takich śmieci tj. tekstylia i materiały budowlane, które będą musiały być 

wydzielane przynajmniej na 6 asortymentów. Pan Birk zaznaczył także, że za gospodarkę 

śmieciową gminy w jej imieniu odpowiada Związek Międzygminny „OBRA” i to on ustala 

zasady jak przyjmowane są śmieci i na jakich zasadach, ich koszty dla mieszkańców oraz co z 

tych opłat otrzymują. Spółka pełni rolę operatora, który prowadzi Punkt Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych na podstawie wygranego przetargu i podpisanej umowy. Umowa 

zawarta została 1 stycznia 2025 r. na okres dwóch lat. Przez ten czas spółka odbiera to, co jest 

wskazane w umowie, lub co wskaże Związek. Odbierane materiały dostarczane są do miejsc, 

które wyznaczył Związek Międzygminny lub też odbierane są przez podmioty, które mają 

podpisaną umowę ze Związkiem. Pan Birk zaznaczył, iż Spółka nie posiada koncesji na 

zagospodarowanie odpadami.  

Pan Birk poinformował także, o drugim etapie przetargu, w jakim Spółka brała udział, i który 

wygrała. Mianowicie Spółka została operatorem, który zbiera odpady wysegregowane 

zmieszane, odpady w postaci szkła z pojemników, które ustawione są na punktach 

selektywnej zbiórki, a także plastiki i makulaturę zgodnie z ujętym harmonogramem w 

kalendarzu odpadowym na terenie Gminy Siedlec. 

Na chwilę obecną Spółka czeka na informację od Związku Międzygminnego „OBRA” w jaki 

sposób mają zbierać odpady w postaci odzieży. Na tą chwilę nie ma takiej informacji. 

Kolejną rzeczą, o której poinformował Pan Birk to informacja dot. gruzu. Od polowy lutego 

będzie on odbierany na normalnych zasadach. Jest podmiot, który będzie go odbierał. Co 

będzie od 1 marca na tą chwilę jeszcze nie wiadomo.  

Na koniec Pan Hieronim odniósł się do tematu kamer. Informując, iż swego czasu Związek 

Międzygminny „OBRA” posiadał takie kamery i zakładał je w punktach selektywnej zbiórki. 

Spółka może jedynie podpowiedzieć Związkowi, aby wrócić do tego tematu.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Piątyszek pytał o majątek gminy. Dokładnie 

chodziło o sprzedaż starej szkoły w Kiełpinach. W jaki sposób wykorzystywana jest kwota ze 

sprzedaży. Precyzując pytanie Pan Piątyszek pytał, czy wioska może środki zagospodarować 

na własne cele, czy to gmina nimi dysponuje. Pan Piątyszek zaznaczyl, iż mieszkańcy często 

dopytują o ten temat.  

Do powyższego tematu odniósł się Zastępca Wójta Damian Wita informując, iż wszystkie 

dochody uzyskane przez gminę ze zbywania nieruchomości są własnością gminy. Zasilają 

one budżet i wykorzystywane są na zadaniach, jakie wpisane są w budżecie.  



Wójt Artur Walczak-Mortezaei powrócił do tematu śmieci, proponując Przewodniczącemu 

rady, aby na kolejną sesję zaproszony został Przewodniczący Związku Międzygminnego 

„OBRA”  Pan Krzysztof Piasek. Wójt uważa, iż dzięki temu wszelkie wątpliwości dot. 

odpadów zostaną rozwiane.  

Wójt odniósł się także do tematu podrzucania śmieci, zaznaczając, iż należałoby to także 

zgłosić do odpowiednich organów ścigania tj. na Policję. W kwestii kamer również przychylił 

się do tego, aby na Zarządzie lub Zgromadzeniu poruszyć ten temat.  

Przewodniczący uważa, iż Policja nie jest wstanie złapać osoby, która podrzuca śmieci, gdyż 

trwa to zaledwie kilka minut. Pan Kaźmierczak kierowałby działania w stronę współpracy 

sołtysa, radnego i leśniczego i założeniu foto pułapek.  

- Sołtys wsi Kiełpiny Piotr Nowotnik poruszył temat drogi powiatowej w Kiełpinach i 

usunięcia usterek, które do tej pory nie zostały naprawione.  

Do poruszonego tematu ustosunkował się Pan Hieronim Birk, który potwierdził, iż problem 

zgłaszany był przez Sołtysa w grudniu. Odbyło się także spotkanie z szefem Firmy 

INFRAKOM, która budowała drogę, na którym to zostały poczynione ustalenia m.in. dot. 

studni, które wymagają wymiany. ZEUK zakupi studnie, natomiast usytuowanie i 

zamontowanie leży po stronie Firmy. Pan Birk poinformował, iż Powiat będzie monitował w 

tej sprawie.  

- Wójt złożył życzenia z okazji Dnia Babci i Dnia Dziadka.  

- Życzenia również złożył Przewodniczący Rady Gminy Siedlec. 

- Sołtys wsi Grójec Wielki Jadwiga Hirt zwróciła się z prośba o utwardzenie drogi w kierunku 

Grójec Wielki – Nowa Wieś.  

- Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Szymon Śliwiński również zgłosił wniosek o 

zasypanie dziur i utwardzenie drogi pomiędzy posesjami 13 i 10. 

Drugim tematem podjętym przez Pana Śliwińskiego było bezpieczeństwo dzieci szkolnych. 

Ten temat poruszony będzie na komisji oświaty. Pan Śliwiński uważa, iż Pani Dyrektor 

GZEAS winna przeprowadzić też rozmowy w tym temacie z Dyrektorami Szkół.   

- sołtys wsi Mała Wieś Zdzisław Tomys pytał o zbiórkę płodów rolnych dla powodzian, czy 

dalej będą one zbierane. 

W temacie bezpieczeństwa odpowiedział Wójt mówiąc, iż taka rozmowa już się odbyła z 

uwagi również na czas ferii zimowych. Wójt przypomniał również, iż w temacie 

bezpieczeństwa i nie tylko to w dużej mierze uświadamianie dzieci leży po stronie rodziców.  

Jeżeli chodzi o pytanie Pana Tomysa po rozmowie z szefem Wielkopolskiej Izby Rolniczej, 

czekamy na jakieś informacje w tym temacie. Problemem jest zorganizowanie transportu.  

Wójt poruszy ponownie ten temat w Wielkopolskiej Izbie Rolniczej.  

 

 



Na zakończenie Przewodniczący Rady odniósł się do tematu odbywanych sesji.  

Przewodniczący poinformował, iż na każdej komisji i sesji mieszkańcy mogą uczestniczyć 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Joanna Domin 

- Szymon Śliwiński 

- Hieronim Birk 

- Wojciech Piątyszek 

- Damian Wita 

- Artur Walczak-Mortezaei 

- Piotr Nowotnik 

- Jadwiga Hirt 

- Zdzisław Tomys 

 

8. Zakończenie. 

 

  Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończyło się o godz. 16:07. 

 

  

Przewodniczący  

Rady Gminy Siedlec 

 

Andrzej Kaźmierczak 

  

 

 

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 


